
Protokół Nr XLII/2014 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 28 marca 2014 roku 
 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Powitał radnych, pracowników Urzędu, Kierowników jednostek organizacyjnych, 
Sołtysów. Stwierdził iż obecnych jest 15 radnych tj. pełny skład Rady Miejskiej.      
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Stanisława Łazarskiego. 
Głosowanie 
15 głosów za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Odczytał wniosek Burmistrza o zmianę w porządku obrad: 
Wycofanie z porządku obrad uchwały: 
- w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie określenia przystanków 
oraz zasad korzystania przez przewoźników z przystanków komunikacyjnych na 
terenie Gminy Sędziszów. 
a wprowadzenie do porządku obrad uchwały: 
- w sprawie zmian w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na 2014 rok. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Odczytał proponowany porządek obrad wraz z wprowadzoną zmianą: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Sędziszowa w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Uchwała w sprawie zmiany siedziby Obwodowej Komisji Wyborczej Nr 8  
     w Sędziszowie. 
8. Uchwała w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w Gminie Sędziszów. 
9. Uchwała zmieniająca uchwałę własną Nr XL/312/2014 Rady Miejskiej w 

Sędziszowie z dnia 17 stycznia 2014 roku w sprawie podwyższenia wysokości 
kryterium dochodowego uprawniającego do nieodpłatnego korzystania z pomocy w 
formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku,  lub żywności albo 
pomocy w formie rzeczowej dla osób objętych wieloletnim programem wspierania 
finansowego gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” 
na lata 2014 – 2020. 

10. Uchwała zmieniająca uchwałę własną Nr XL/313/2014 Rady Miejskiej w 
Sędziszowie z dnia 17 stycznia 2014 roku w sprawie ustanowienia wieloletniego 
programu osłonowego w zakresie dożywiania „Pomoc gminy w zakresie dożywiania” 
na lata 2014 – 2020. 

11. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnianie w budżecie gminy na środków 
stanowiących fundusz sołecki. 

12. Uchwała w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Sędziszów na 2014 rok”. 

13. Uchwała w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia jej 
przebiegu. 



14. Uchwała w sprawie zmian w Regulaminie utrzymania czystości i porządku na terenie 
gminy Sędziszów. 

15. Uchwała w sprawie zmian w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na 2014 rok. 

16. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie  zasad 
przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze oraz szczegółowe zasady 
częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

17. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie  ustalenia 
regulaminu wynagrodzenia nauczycieli zatrudnionych w oświatowych jednostkach 
organizacyjnych prowadzonych przez Gminę Sędziszów. 

18. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie ustalenia zasad 
wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy 
Sędziszów oraz zasad wynajmowania tymczasowych pomieszczeń wchodzących w 
skład zasobu tymczasowych pomieszczeń gminy Sędziszów. 

19. Uchwała w sprawie zmian w WPF na 2014 – 2024. 
20. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok. 
21. Uchwała w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę  

i zbiorowego odprowadzania ścieków z urządzeń sieci komunalnej w gminie 
Sędziszów. 

22. Uchwała w sprawie dopłaty dla taryfowej grupy odbiorców usług 
wodociągowych z zakresu zbiorowego zaopatrzenia w wodę w okresie od 1 
maja 2014 roku do 30 kwietnia 2015 roku. 

23. Stanowisko Rady Miejskiej w sprawie poparcia rezolucji rybaków stawowych 
przeciwko planom wprowadzenia zakazu sprzedaży żywych ryb w naszym kraju. 

24. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Programu przeciwdziałania Narkomanii. 
25. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych. 
26. Odpowiedzi na interpelacje. 
27. Wolne wnioski i dyskusja. 
28.  Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 
15 głosów – za 
Ad. 4 
Przyjęcie protokołów z dwóch poprzednich sesji. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Ad. 5 
Pan Burmistrz odczytał informację o pracy w okresie międzysesyjnym. 
Będą zmiany do ustawy śmieciowej ale limity recyklingu zostają. Mamy telefony że w dniu 
odbioru odpadów niesegregowanych firma nie odbiera odpadów segregowanych, a oni maja 
obowiązek odebrać. Plastiki można wrzucać do koszy rozstawionych na terenie bo za ich 
odbiór nie płacimy. Dobrze byłoby gdyby Wspólnoty na terenie miasta kupiły pojemniki na 
biomasę i papier. 
Radny J. Strzelec 
- przejęcie jazu na rzece, gdzie to jest? 
- należy dokonać przeglądu dróg bo te robione rok czy dwa lata temu już są zniszczone, 
- ile punktów trzeba uzbierać aby dostać się do przedszkola, 
- ostatni pożar dużo nas kosztował, jeśli będzie kilka takich to co będzie, pytam za co 
odpowiada Państwo. Ile jednostek OSP gasiło ten pożar a ile PSP. Straż zawodowa 
przyjeżdża na chwilę a później zostają tylko ochotnicy. 



Pan Burmistrz 
- jaz jest w Sędziszowie przy parowozowni, jest potrzebny do zasilania stawów, 
- będziemy robić przegląd wszystkich dróg, co roku pobieramy próbki. Robiliśmy w 
technologii podbudowa plus 4 cm warstwa asfaltu. Kolejne odbudowy będziemy już robić w 
lepszej technologii. Chcemy aby najpierw robić tam gdzie są budynki mieszkalne aby ludzie 
mogli dojechać. 
Radny S. Łazarski 
- na ul. Kieleckiej zapadają się kanały burzowe i utrudniają przejazd. 
Pan Burmistrz 
- to co robimy ze środków unijnych jest w odpowiedniej technologii. 
Pani A. Skiba 
- są dwa rodzaje kryteriów przy przyjęciu do przedszkola ustawowe i dodatkowe. Jeśli liczba 
chętnych równa jest liczbie miejsc to przyjmowane są wszystkie dzieci, jeśli jest więcej 
chętnych to stosuje się jeszcze kryteria dodatkowe. 
Pan Burmistrz 
- ostatni pożar słomy, rozeznawaliśmy czy jest możliwość odzyskania pieniędzy od firmy ale 
nie ma szans, jest to wypadek losowy i ratować trzeba, bezpieczeństwo pożarowe to zadanie 
własne gdy PSP zgłosi potrzebę wyjazdu to jednostka OSP musi się wstawić.  
Przy pożarze pracowały jednostki Przełaj, Sędziszów i Krzcięcice. Na prośbę PSP 
wynajęliśmy na kilka godzin koparkę a rano firma udostępniła 2 duże koparki. Koszty to 
woda, paliwo, wypłata za udział w akcji i za posiłek regeneracyjny dla strażaków. 
Radna B. Wójcik 
- słyszę o planowanym przeglądzie dróg, proszę nie zapomnieć o Przemysłowej, pobocza i 
odwodnienie aby już nie wracać do tematu. 
Pan Burmistrz 
- od strony lasu trzeba coś zrobić. 
Radny M. Gliwiński 
- pojemniki na papier nie powinny być otwierane bo ludzie wrzucają zmieszane odpady. 
Ad. 6 
Radny M. Mentel 
- firma nie odbiera odpadów od p. Pawła Nogaja zam. Aleksandrów Sadki, 
- bariera ochronna przy LHS zgłosić aby poprawili, zgłaszałem osobiście do Dyrektora 
Adamka bo tam może dojść do tragedii, proszę interweniować o natychmiastowe wykonanie. 
Radny W. Tabor 
- mieszkańcy proszą o wycinkę zakrzaczeń w gościńcu Gniewięcin i poprawienie zjazdów do 
pól, 
- w Gniewięcinie jest osoba niepełnosprawna, czy może korzystać z samochodu OPS w celu 
dowozu do szpitala czy lekarza? 
- prośba o zabetonowanie bramek na boisku. 
Radny J. Sroka 
- kolejny raz zgłaszam zabezpieczenie odwodnienia w Tarnawie naprzeciwko p. Stefańczyka, 
- odwodnienie na odcinku za mostem w kierunku Sędziszowa, powstają duże kałuże, 
rozwiązaniem będzie krata odwadniająca po lewej stronie od Sędziszowa, 
- droga w kierunku Warszawki zgnieciona krata, należy ją zabezpieczyć, 
- droga do p. Szczęsnego twierdzi, że jest za mało dren jest za wąsko i nie może wjechać ani 
śmieciarka ani samochód do odśnieżania, 
- mieszkańcy Bugaja proszą o tablicę informacyjną o terenie zabudowanym od Krzelowa i 
Raszkowa, 
- wyciąć krzaki od Tarnawy w kierunku Marianowa, droga jest wąska i jest słaba widoczność. 
Radny D. Juszczyk 



- prosimy o przegląd chodników i poboczy przy Przemysłowej i uliczkach na osiedlu 
domków, chodniki zapadają się i należy je poprawić, 
- mieszkańcy proszą o oznakowanie nazw ulic i to samo przy Spółdzielczej, 
- p. Jaros prosi o wycinkę drzewa, które zagraża bezpieczeństwu, jest to teren Lasów 
Państwowych. 
Radny J. Wiencek 
- ma być robiona przebudowa ul. 1000-lecia, teraz firma kładzie tam światłowód część jest w 
chodnikach, które mają być przekładane, poinformować firmę aby ustalili kto będzie robił 
zagęszczenie niech ustalą miedzy sobą. 
Radny J. Strzelec 
- uszkodzono meliorację gdy był robiony wodociąg przez Przełaj, woda płynie jezdnią i do 
stawu przy posesji 78, 
- naprawić ubytki w drogach po zimie Przełaj 73 – 78, 
- naprawić drogę dojazdową od Podlesia do łąk ale nie szlaką tylko kamieniem, 
- dokończyć drogę w kierunku p. Kralewskiego, 
- jest problem ludzi którzy nie mają samochodów, nie mają jak przyjechać do lekarza, kursy 
zlikwidowane bo nierentowne. Proszę aby dofinansować przewóz, rozeznać możliwość aby 
przewoźnik nie uciekał, bo pomagamy wszystkim a najbiedniejszych zostawiamy. 
Radny Z. Gładki 
- w Pawłowicach wjazd od Sędziszowa zakręt w kierunku Fermy, są korytka odwadniające 
one zdają egzamin ale rów jest zamulony prosimy o wyczyszczenie, 
- Pawłowice światłowód usytuowany wzdłuż drogi, teraz wszystko siada i droga się obrywa, 
powstała duża wyrwa przekazać firmie aby to naprawili, 
- pismo przekazane do ZDP, w moim wniosku nie chodzi o poszerzenie łuku tylko jego 
ustabilizowanie bo wybijany kamień stanowi zagrożenie, 
- boisko w Łowini prace na ukończeniu ale już są odrosty bo tam jest piasek, należy nawieźć 
ziemi i posiać trawę. ZUK wykopał pnie ale nie uprzątnął, wszystko leży, 
- w Łowini mamy piękne źródełko jest zarośnięte i niewidoczne, prosimy o jego odtworzenie 
bo miejsce jest piękne. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- zapomniano o wiszących kablach w Sosnowcu i ulicy Marianowskiej, 
- proszę kontrolować prace przy rozkładaniu światłowodu, nie zakończyli prac przy Polnej 
postawili drewnianą zaporę, przewróciła się i tak leży od 2 tygodni, to samo będzie na 
Jędrzejowskiej mrozy podniosły asfalt i są progi zwalniające, 
- wyprostować kratkę ściekową w Rynku, 
- jeśli chodzi o sprzątanie to nie tylko Rynek ale i ulica Polna. 
Wiceprzewodniczący M. Gliwiński 
- utwardzić wjazd od ul. Kościuszki do garaży za Przychodnią, czyj to jest teren. 
Radny Z. Konieczny 
- w Podsadku zrobiony rów od drogi powiatowej do rzeki ale na łąkach zamulony przepust, 
prośba o wyczyszczenie. 
Pan Przewodniczący 
- na łuku Sportowej od parowozowni stoi woda, zgłosić do ZDP. 
Ad. 7 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie zmiany siedziby Obwodowej Komisji Wyborczej Nr 8  w 
Sędziszowie. 
Głosowanie 
11 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się                      uchwała Nr XLII/317/2014 



Ad. 8 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w Gminie 
Sędziszów. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się                uchwała Nr XLII/318/2014 
Ad. 9 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę  zmieniającą uchwałę własną Nr XL/312/2014 Rady Miejskiej w 
Sędziszowie z dnia 17 stycznia 2014 roku w sprawie podwyższenia wysokości kryterium 
dochodowego uprawniającego do nieodpłatnego korzystania z pomocy w formie posiłku, 
świadczenia pieniężnego na zakup posiłku,  lub żywności albo pomocy w formie rzeczowej 
dla osób objętych wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w zakresie 
dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014 – 2020. 
Głosowanie 
14 głosów – za                           uchwała Nr XLII/319/2014 
Ad. 10 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę zmieniająca uchwałę własną Nr XL/313/2014 Rady Miejskiej w 
Sędziszowie z dnia 17 stycznia 2014 roku w sprawie ustanowienia wieloletniego programu 
osłonowego w zakresie dożywiania „Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 2014 – 
2020. 
Głosowanie 
14 głosów – za                        uchwała Nr XLII/320/2014 
Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę  w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnianie w budżecie gminy  
środków stanowiących fundusz sołecki. 
Głosowanie 
14 głosów – za                       uchwała Nr XLII/321/2014 
Ad. 12 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę  w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Sędziszów na 2014 rok”. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się        uchwała Nr XLII/322/2014 
Ad. 13 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę  w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia jej 
przebiegu. 
Głosowanie 
14 głosów – za                        uchwała Nr XLII/323/2014 
Ad. 14 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę  w sprawie zmian w Regulaminie utrzymania czystości i porządku na 
terenie gminy Sędziszów. 
Głosowanie 
14 głosów – za                      uchwała Nr XLII/324/2014 



Ad. 15 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę  w sprawie zmian w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na 2014 rok. 
Głosowanie 
14 głosów – za                 uchwała Nr XLII/325/2014 
Ad. 16 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę  w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie  zasad 
przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze oraz szczegółowe zasady częściowego lub 
całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 
Głosowanie 
14 głosów – za                uchwała nr XLII/326/2014 
Ad. 17 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie  ustalenia 
regulaminu wynagrodzenia nauczycieli zatrudnionych w oświatowych jednostkach 
organizacyjnych prowadzonych przez Gminę Sędziszów. 
Głosowanie 
14 głosów – za               uchwała Nr XLII/327/2014 
Ad. 18 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę  w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie ustalenia 
zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy Sędziszów 
oraz zasad wynajmowania tymczasowych pomieszczeń wchodzących w skład zasobu 
tymczasowych pomieszczeń gminy Sędziszów. 
Głosowanie 
14 głosów – za           uchwała Nr XLII/328/2014 
Ad. 19 
Pani A. Porębska 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w WPF na 2014 – 2024. 
Głosowanie 
13 głosów – za            
1 głos – wstrzymujący się   uchwała Nr XLII/329/2014 
Ad. 20 
Pani A. Porębska 
- odczytała uchwałę  w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok. 
Radna B. Wójcik 
- zgłaszam wniosek aby 15.000zł zaplanowane na dofinansowanie samochodu dla Policji 
przeznaczyć na dodatkowe dyżury. 
Pan Burmistrz 
- wniosek który przedstawiłem wynikał z wniosku Komendanta Powiatowego Policji, który 
prosił o dofinansowanie zakupu samochodu, bo jest ostatni raz możliwość pozyskania 
samochodu. Środki od nas na dodatkowe dyżury są przekazywane i wystarczają. Ten 
samochód jest potrzebny do służby operacyjnej dla dzielnicowych żeby mogli szybko 
reagować na wezwania mieszkańców. Wydaje się że kwota ta nie zburzy nam budżetu, 
wszystkie pozostałe środki zostają w drogach. Zwrócił się do Radnej aby uwzględnić prośbę 
Policji i dofinansować zakup samochodu. 
Radna B. Wójcik 
- o czym mamy nie decydować jako Rada? 



Pan Burmistrz 
- jeśli ktoś o coś występuje to powinniśmy przeznaczyć na to co im potrzebne. 
Radna B. Wójcik 
- na etapie projektowania budżetu uważaliśmy że 5000zł wystarczy a teraz okazuje się że 
jeszcze 15.000zł trzeba dołożyć. 
Pan Burmistrz 
- zawsze robimy aby było z korzyścią dla ludzi i myślę, że nasze decyzje dobrze służą 
ludziom. 
Komendant Policji 
- zapewniam, że ten samochód będzie tylko do użytku dzielnicowych Sędziszowa. 
Wystąpiliśmy do Słupi i Wodzisławia i pozytywnie załatwili nasze wnioski. Pojawiła się 
możliwość takiego zakupu a w przyszłym roku pieniądze mogą być niepotrzebne. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- jeśli my dokładamy 15tys. to może wystąpić do Komendanta Wojewódzkiego Policji aby 
przekazali nam jeden z likwidowanych BUS-ów 
Radny S. Łazarski 
- miałem obiekcje czy dać te pieniądze czy nie ale po ostatnich zajściach zakłócania spokoju 
na Skarpie gdzie obrzucono kobietę jajkami a wcześniej petardami, po zgłoszeniu na Policję 
pojawili się w ciągu 3 minut, wycofuję się z mojego zdania na Komisji bo reakcja była bardzo 
szybka i uważam że samochód jest im potrzebny. 
Radny Z. Konieczny 
- czy Słupia i Wodzisław też dokładają. 
Komendant Policji 
- ten który oni dofinansują będzie na ich teren. 
Radny Z. Konieczny 
- mam rozumieć że tylko dla dzielnicowych, a co jak się stanie coś na wsi? 
Komendant Policji 
- może być sytuacja że musi wyjechać w teren ale głównie ma być dla dzielnicowych. 
Pan Przewodniczący 
- decyzje gdzie samochody mają jechać zostawmy Komendantowi. 
Radny J. Strzelec 
- muszę powiedzieć obiektywnie na Komisjach byliście przeciwni i szaleliście żeby nie 
dawać. 
Pan Przewodniczący 
- tak wychodziłem pytać ile mają samochodów. 
- poddał pod głosowanie wniosek radnej B. Wójcik aby pieniądze w kwocie 15.000zł 
przeznaczyć na dodatkowe dyżury Policji zamiast na dofinansowanie zakupu samochodu. 
Głosowanie 
3 głosy – za 
9 głosów – przeciw   
2 głosy – wstrzymujące się 
Radny J. Strzelec 
- o 100tys. zmniejszone wydatki inwestycyjne, co roku zgłaszamy żeby te pieniądze które 
zostają z przetargów drogowych zostawały w drogach, jeśli droga jest nie skończona to środki 
nie powinny być zdjęte. Wprowadzono nowe zadanie a u mnie na 3 drogach zdjęte a u innych 
dołożone. Czy to nie jest hipokryzja, to jest czysty nepotyzm, dlaczego tak jest robione? 
Stawiam wniosek aby sprawdzić czy takie wnioski podejmowaliśmy. 
Pan Przewodniczący 
- to Pan jako jedyny był przeciwko budżetowi a dzisiaj żądania. 
Radny J. Strzelec 



- Przewodniczący ma prowadzić obrady a nie dyskutować, będę mówił tyle ile będę chciał. 
Pan Burmistrz 
- temat wraca co roku jak bumerang w wydaniu Pana Strzelca. 
- budżet uchwalamy wg teoretycznych przymiarek ile chcemy zrobić dróg, rowów. Jeśli po 
przetargu wyjdzie inaczej dokonujemy zmian w budżecie. Część dróg wyszło że trzeba 
dołożyć a w innych trzeba zdjąć żeby zakres wykonać. Z dróg oprócz 15.000zł nie 
zdejmujemy ani złotówki, przetarg w zadaniach rocznych wyszedł o 90tys. niżej i te środki 
dajemy na zadania bieżące w drogach. Nie da się po przetargu prowadzić drugą procedurę, po 
przetargu nie można zwiększać zadania byłoby to niezgodne z ustawą o zamówieniach 
publicznych. Myśmy np. z szacunków wyliczyli wykonanie rowów za 12tys. a ktoś dał za 
3tys. przetarg rozstrzygamy jako całość a wykonawca liczy średnio 1m podbudowy, asfaltu, 
rowy a dopiero później sobie dzieli na odcinki. Nie jest to hipokryzja z naszej strony, to co 
miało być wykonane będzie zrobione. Z zadań inwestycyjnych rocznych przenosimy na 
bieżące zadania w drogach. 
Radny N. Jawor 
- u mnie zostało 8tys. a od Boleścic dojazdowa do wsi Piołunka została, czy opłaca się 
sprowadzać sprzęt do wykonania odcinka 100m. do funduszu sołeckiego mam dołożone tylko 
4tys. 
Radny Z. Konieczny 
- przy przedmiarach na drogach powinien być sołtys lub radny, wtedy będziemy wiedzieć ile 
te 100m kosztuje np. przedmiar 20tys. a wyszło 15tys. to wtedy zdejmujemy. 
Pan Burmistrz 
- możemy zmniejszyć ale nie można zwiększać. 
Radny J. Strzelec 
- Pan mówi metry, mogę pokazać w budżecie jest wartość drogi, gdyby były podane metry nie 
denerwowałbym się. 
Radny J. Sroka 
- czy uważa Pan że ja za dużo zgłaszałem. 
Radny J. Strzelec 
- nie, tylko mówiłem że Panu nikt nie przerywał. 
Radny N. Jawor 
- przy przedmiarach nikogo się nie informuje czy to tak trudno zrobić. 
Radny J. Strzelec 
- Ty masz głosować a nie dyskutować. 
Pan Burmistrz 
- następna demagogia, my teraz robimy sami przedmiary, kosztorysy żeby było taniej, nie 
możemy wołać wszystkich, nie można ograniczać pracy Urzędu. W przyszłym roku do 
prowizorium podamy również metry. Jeśli chodzi o drogę o której mówi radny Jawor, zróbmy 
najpierw wszędzie tam gdzie są domy choćby w technologii podbudowa plus 4cm asfaltu a 
potem będziemy robić do pól. 
Radny Z. Gładki 
- pod moim nosem odbywało się kopanie rowu, nikogo nie było a rządził p. Chmielarski, nie 
mieliśmy wpływu. 
Radny J. Strzelec 
- wg mnie to Burmistrz mówi zróbmy byle jak żeby wszyscy dojeżdżali, jest przetarg jest 
wybrana firma to róbmy drogi dobrze. 
Pan Burmistrz 
- mówiłem o słabszej technologii, kiedyś zgodziliśmy się że jeśli 1km kosztuje 1mln to my 
robimy za 200tys. można zrobić korytowanie 50czm kamienia i kilka warstw asfaltu tylko 
kiedy doszlibyśmy do tego żeby asfaltem dojeżdżać prawie wszędzie. W tym roku jak dojdą 



schetynówki i drogi powodziowe będzie na drogi ok. 2,5mln to można zrobić 8 -10km, a w 
takim standardzie jak mówi radny to będzie 1km. 
Radny J. Strzelec 
- jedźmy w teren i sprawdźmy jakie są warstwy pod asfaltem. 
Ad. 20 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok. 
Głosowanie 
10 głosów – za 
3 głosy – przeciw                  uchwała Nr XLII/330/2014 
Ad. 21 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę  w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę  
i zbiorowego odprowadzania ścieków z urządzeń sieci komunalnej w gminie Sędziszów. 
Głosowanie 
11 głosów – za                      uchwała Nr XLII/331/2014 
Ad. 22 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie dopłaty dla taryfowej grupy odbiorców usług wodociągowych z 
zakresu zbiorowego zaopatrzenia w wodę w okresie od 1 maja 2014 roku do 30 kwietnia 2015 
roku. 
Głosowanie 
11 głosów – za                    uchwała Nr XLII/332/2014 
Ad. 23 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił Stanowisko Rady Miejskiej w sprawie poparcia rezolucji rybaków stawowych 
przeciwko planom wprowadzenia zakazu sprzedaży żywych ryb w naszym kraju. 
Głosowanie 
11 głosów – za 
Ad. 24 
Pan Przewodniczący 
- zapytał czy są pytania do  sprawozdania z realizacji Programu przeciwdziałania Narkomanii. 
Radny J. Strzelec 
- zapytał Komendanta czy w gminie występuje zjawisko narkomanii? 
Komendant Policji 
- występuje, zdarza się ujawnić niewielkie ilości narkotyków, zatrzymujemy osoby pod 
działaniem narkotyków, jeśli nie dopuszcza się czynów karalnych nie można zatrzymać ale 
jeśli posiada przy sobie narkotyki to zatrzymujemy. 
Ad. 25 
Pan Przewodniczący 
- zapytał czy są pytania do przedstawionego  sprawozdania z realizacji Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 
Rada przyjęła sprawozdanie bez uwag. 
Radny J. Strzelec 
- jeśli osoba jest uzależniona musi uczestniczyć w spotkaniach AA a nie ma swojego środka 
transportu? 
Kierownik MGOPS 
- to jest jego obowiązek udziału w spotkaniach, we własnym zakresie jest transport. 
Ad. 26 
Pan Burmistrz 



- udzielił odpowiedzi na interpelacje radnych: 
Pan M. Mentel – barierkę przy LHS zgłosimy, 
Pan W. Tabor – pracownicy interwencyjni wytną zakrzaczenia, 
Pan J. Sroka – ponowimy interpelacje do Powiatu, 
- odwodnienie i znaki  również zgłosimy, 
- wymianę kraty, uzupełnienie dren sprawdzimy, 
- do firmy, która kładzie światłowód wystąpimy o ponowny przegląd przed zimą i 
utwardzenie zapadniętych miejsc oraz poprawienie chodników, 
- zakrzaczenia będziemy wycinać etapami. 
Pan D. Juszczyk – oznakowanie ulic postaramy się umieścić w widocznych miejscach, 
Pan J. Wiencek – poinformujemy firmę od światłowodu że będzie robiona ulica 1000-lecia 
niech się dogadają, 
Pan J. Strzelec – przy posesji 76 pojedziemy sprawdzić, 
- Powiat już wchodzi do nas uzupełniać ubytki po zimie, zgłosimy ubytki przy posesjach 76 – 
78, 
- droga Podlesie do łąk, musimy sprawdzić miało być w ubiegłym roku zrobione, 
- kamień na drogę do p. Kralewskiego dowieziemy, 
- dofinansować przewóz do Przełaja III, łatwo jest dawać coś czego się nie ma. Tak się nie da 
zrobić, musielibyśmy utworzyć komunikację gminną. Jest trochę starszych osób którym 
powinno się pomóc ale w budżecie to byłyby setki tysięcy. Prawo jest bardzo skomplikowane, 
kodeks drogowy i ustawa o transporcie zbiorowym. Dopuszczalne jest przygotowanie planu 
transportu ale na całą gminę. Powiat się z tego wycofał. Nawet gdy na przetargu wybierzemy 
przewoźnika to może wejść następny i nie możemy zakazać bo pójdzie do Sądu i wygra. 
Radny S. Łazarski 
- prosimy o przygotowanie tych ustaw i orzecznictwa i przedstawienie radnym co możemy a 
co nie żebyśmy wiedzieli. 
Pan Burmistrz 
- przygotujemy dokumenty. 
Radny J. Strzelec 
- tłumaczę ludziom że nie ma pieniędzy a oni mówią że nie było zimy to gdzie są pieniądze z 
odśnieżania? 
Pan Burmistrz 
- gdy słyszę że nie pomagamy najuboższym a przecież jest szczególną naszą troską 
pomaganie tym, którym się w życiu nie powiodło, 
- od 1 września przewoźnik deklaruje uruchomić kurs BUS 5x w tygodniu 2-3 kursy dziennie. 
Będę starał się sprawdzić ile faktycznie ludzi korzysta. 
Dalsza część odpowiedzi: 
Pan Z. Gładki – rów wyczyścimy, 
- do firmy która kładzie światłowód wystąpimy kompleksowo, 
- ustabilizowanie łuku w Pawłowicach zgłosimy do ZDP, 
- na boisko sportowe zakupimy trawę, 
- w sprawie źródełka złożymy wniosek o środki do LGD. 
Pan Z. Adamski – skierujemy pismo w sprawie kabli i słupów na Sosnowcu i Marianowie, 
- kratka na Rzecznej poprawimy. 
Pan M. Gliwiński – jest to teren kolejowy, nie jest sprawą prostą żeby zmusić PKP do 
pewnych rzeczy, mamy przykład teraz gdy wystąpiliśmy o przejęcie mieszkań. 
Pan Z. Konieczny – przepust w Podsadku wyczyścimy. 
Pan Przewodniczący – udrożnimy odwodnienie na łuku ul. Sportowej. 
Radny J. Strzelec 



- Pan Adamski jest radnym już tyle kadencji i ciągle zgłasza ul. Polną, Pan Burmistrz doradził 
nam napisać jako mieszkańcy do ZDP i faktycznie po naszym piśmie zrobili 2 zadania. 
Ad. 27 
Pan Przewodniczący 
- odczytał zaproszenie na uroczystość VI rocznicy odsłonięcia Pomnika ku czci Oddziału AK 
„Spaleni” w dniu 9 kwietnia. 
Radny D. Juszczyk 
- przy placu targowym piwnice są własnością p. Capigi a nie Zacisza, a p. Barska nam każe 
sprzątać. 
Pan Burmistrz 
- my już o tym wiemy, czekamy jak wróci p. Jarzyński z urlopu. 
Radny S. Łazarski 
- niech pracownicy przejdą przy butikach i zobaczą jak tam wygląda, są takie miejsca że aż 
wstyd, są właściciele więc wymagać od nich wg kodeksu wykroczeń a Burmistrz to co 
wynika z przepisów utrzymania porządku i czystości. 
Radny J. Wiencek 
- przy bl. Nr 7 na Skarpie jest tylko chwilowo załatane, po sezonie grzewczym SPEC 
zastanawia się nad wymianą tego odcinka ciepłociągu. 
Radny J. Sroka 
- wjazd do Apteki przy Przemysłowej takie doły że nie można podjechać. 
Radny Z. Konieczny 
- zapytał czy w Klimontowie będzie światłowód? 
Pan Burmistrz 
- nie wiemy czy wejdzie inna firma, ci co teraz robią już kończą zaplanowane prace. 
Radny J. Wiencek 
- na jakim etapie przejęcie mieszkań od PKP czy są nielegalni lokatorzy, czy umożliwimy im 
wykup? 
Pani Sekretarz 
- przejmujemy mieszkania z długami, oni zachowują prawo pierwokupu po spłacie 
zadłużenia. Sytuacja lokatorów nie zmienia się, my tylko nie będziemy płacić odszkodowań 
za nie dostarczenie lokali socjalnych. 
Radny J. Strzelec 
- co dalej z wysypiskiem, będzie Pan miał jeszcze z tym kłopot. 
Pani Sekretarz 
- dla nas lepiej żeby wysypisko do gminy nie wracało, będzie zmiana przepisów. 
Pan J. Jaworski 
- mieszkańcy Przemysłowej proszą o uprzątnięcie zrzuconych betonów koło p. Ćwikła, firma 
od światłowodu zepchnęła do rowu i to zostanie dla nas problem, 
- na kapliczkę przy Klimontowskiej k/Bugaja cały czas chlapie woda przez przejeżdżające 
samochody, zgłaszałem już ten problem do ZUK. 
Ad. 28 
Przewodniczący zamknął obrady XLII sesji rady Miejskiej w Sędziszowie. 
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